
Prohlášení úcastníku setkání "Co dál s komunikaci R7"
konanéhodne 22. srpna 2005v Moste

1. Úcastníci setkání politických a hospodárských predstavitelu Ústeckého kraje
konstatují~že rychlostní silnice R7 je životne duležitá pro další rozvoj a existenci
jihozápadní cásti Ústeckého kraje. Region se stále potýká s vysokou nezamestnaností,
zpusobenouzejménazmenamive struktureprumyslu.

2. Rychlostní silnice R7 spojující Prahu, sevemí Cechy a státní hranici se SRN, by
mohla výrazne pomoci prílivu dalších investoru do.již existujících prumyslových a
rozvojových zón. Nedokoncená R7 totiž brání v rozvoji zahranicním i tuzemským
investorum,kterí v Ústeckémkraji své investicejiž realizují. Její dokonceníby rešilo
i problém s mobilitou pracovníchsil a bezpecnostprepravy produktu z prumyslových
podnikliregionu.

"

3. Úcastníci setkání konstatují~že obcané Ústeckého kraje si již nemohou dovolit dalšÍ
odchod strategickéhoinvestora typu Hyundai, který odešel na Slovensko práve kvuli
nedokoncenéR7. Strategická prumyslová zóna TRIANGLEje schopná zajistit práci
pro 10000 zamestnancu.

4. Úcastnícisetkánínechápou)proc MinisterstvodopravyCR a Reditelství silnica dálnic
CR léta torpéduje prípravu a výstavbu R7, která je na rozdíl od dálnice D8
nekonfliktní a bezproblémováa již dávno mohla odlehcít tisíce kamiónu valících se
pres naše obce na E55.

5. Úcastníci setk~ní "Jak dál s komunikací R7" proto opakovane a durazne vyslovují
plnou podporu urychlenému dolwncení rychlostní silnice R7, která je nejvýznamnejší
dopravní tepnou regionu a doporucují vláde využít každou reálnou možnost k jejímu
dokoncení. . ,

6. Vzhledem k tomu~. že ministerstvodopravy CR údajne nedisponuje dostatkem
financních prostredkó a soustavl1eodkládá termíny dokoncení jednotlivých cástí
stavby, ackoliv existují usnesení vlády na dostavbu R7~doporucují vláde dokoncit
jednání s potenciálnímiprivátnímiinvestory.
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Za úcastníky: RichardFalbr,poslanecEvropskéhoparlamentu

VI..~milAUbrech:zmrtl~ vládyCRpro SZCechy
JIfi Sule,hejtman1t:.i~o kraje . ..


